
 No:230914 
元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 

旅 行 通 告 

 敬啟者： 

本校定於十一月九日(星期四)舉行親子旅行，地點為大埔海濱公園，

歡迎家長抽空參與是次活動，彼此溝通，共享快樂時光，茲將旅行細則詳

列如下： 

(一)日期：二零三三年十一月九日(星期四) 

(二)地點：大埔海濱公園 

(三)時間：上午九時集合，下午二時回程 

(四)車費：每名三十五元 

         (一歲以下手抱嬰兒免收車費) 

(五)食物飲品：自備 

(六)報名人數：為照顧學生安全起見，故每名學生必須要有成人陪同，才可參 

加。 

(七)為方便安排一個家庭乘坐同一輛旅遊車前往，若有兄弟姊妹分別就讀高、

低、幼班，請家長決定只在一名學生之班內報名參加。 

(八)請填妥回條連同費用於十月四日前交回班主任，由於十一月是旅行季

節，本幼稚園已預訂 3 部旅遊車，故報名從速，額滿即止。 
     

  此致 

貴家長 
 

 校長 鄭家鳳 啟 

二零二三年九月二十五日 

-------------------------------------------------------- 

旅 行 回 條 

敬覆者： 

本人子女為_____________班____________，現□參加／□不參加 

貴校親子旅行，共有_____人(包括大人及小童)參加，並繳交旅行車費 

合共________元。 

(請以表示) 

※地點為：大埔海濱公園 
    

     此覆 

元朗東莞同鄉會 

王少強夫人幼稚園 

                                    家長簽署：____________ 

                                       二零二三年___月____日 
 



YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  

MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 
No:230914 

25th September, 2023 

Dear Parents, 
 

Parent-Child School Picnic 

 

Our school will hold a picnic on 9th November, 2023 (Thursday). The picnic site is Tai Po 
Waterfront Park.  Parents are most welcome to join with the children.  It is good chance to 
communicate and share happiness with each other.  
 
Details are listed as below: 

 

(1) Date: 9th November, 2023 (Thursday) 

(2) Venus: Tai Po Waterfront Park  

(3) Time: Gather at 9:00 am and return at 2:00 pm 

(4) Fare: $ 35/each person (The baby under one year old is free of charge.    

Please do not carry baby stroller.) 

(5) Food and drinks: To be prepared by yourselves 

(6) Enrollment: For the safety of student, the student who wants to participate, must be 
accompanied with an adult.  

(7) To facilitate arrangement for a family in a coach, the parent should enroll via either child 
only if his/her sibling studying at other class.  

(8) Please complete the reply slip together with the picnic fee and pass to the class teacher 
before 4th October, 2023.  Due to peak season of picnic in November, our school has 

booked three coaches. We treat on “first come first serve” basis. Please register as 
soon as possible.  

 
Yours faithfully, 

 



 
Principal 
 

-------------------------------------------------------- 

Reply Slip  

Parent-Child School Picnic 

 

Dear Principal, 

The child, name ______________ Class _______ □participates / □does not 

participate the school picnic (Location: Tai Po Waterfront Park) Total no. of 
participants (including adults and children) is_________ and total fare is HK$______. 

 

           ___________________ 
Signature of parent/guardian  

 

Date：                    
 
Note: please tick as appropriate 


